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PROCES VERBAL

incheiat azi 24 noiembrie 2021 ,cu ocazia gedinlei ordinare a Consiliului Local gitindia, la care
particip6 un numir de g consilieri.

Se dd citire la ordinea de zi :

l.Proiect de hot5r6re privind rectificarea bugetului local pe anul 2021, 9i estimdri pe anti 2022-
2024

2'Prolect de hot5rare privind stabilirea numdrului 9i cuantumului burselor acordate in
invdtamantul preuniversitar de stat din comuna slLlNDlA, in anul scolar 20 2i-2022.

3.Proiect de hotirare privind sumere repartizate drn execedentur bugetar ar aniror
precedenli pentru finanlarea sectiunii de dezvoltare a bugetului local in anul 2021.

4'Proiect de hotdr6re privind Delegarea prin concesiune a gestiunii activititii de colectare separate si
transportul separat al degeurilor municipale, inclusiv fraclii colectate separat, fdri a aduce atingere fluxului d
degeuri de echipamente electrice gi electronice, baterii si acumulatori, din judetul Arad, proiect gestionat de
ADI-S| GD Arad - LoT 1 - zoNA 3; LoT 2- ZONA 4, avizarea Strategiei de contractare, a Studiului de
fundamentare si a Documentatiei de atribulre pentru delegarea gestiunii unor activitati componente ale
serviciului de salubrizare in judelul Arad, LOT i _ ZONA 3; LOT 2- ZONA 4.

Se supune spre aprobare proiectul de hot5rAre privind ordinea de zi gi se aprobd In unanimitate
adoptandu-se HOTARAREA nr.64 din 24 noiembrie 2021.

Se supune la vot procesul verbal al gedinlei anterioare gi se aprobi in unanimitate, adoptandu-
se HOTARAREA nr. 65 din 24 noiembrie 2021.

Se trece la primul punct din ordinea de zi, proiect de hotdrare privind rectificarea bugetului local
pe anul 2021 ,9i estim5ri pe anii 2022-2024, se supune la vot ,d-na consilier petac Ribana Alina Giana
si scrob Ana se ab(in, se aprobd Hotdrarea nr. 66 din 24 noiembrie 2021 cu7 voturi ,,pentru,,,gi 2
,,ab!ineri".

La punctul 2 din ordinea de zi se prezinti Proiectul de hotSr6re privind stabilirea numdrului qi
cuantumului burselor acordate in invildmintul preuniversitar de stat din Comuna $lLlNDlA, in anul
scolat 2021-2022,se supune spre aprobare si se aprobe Hotir6rea nr. 67 din 24 noiembtie 2021 in
unanimitate.

Se prezintd in continuare Proiectul de hotarare privind sumele repartizate din execedentul
bugetar al anilor precedenli pentru finanlarea sectiunii de dezvoltare a bugetului local in anul 2021 se
supune la vot ,d-na consilier Petac Ribana Alina Giana si Scrob Ana se abtin se aprobd Hoterarea nr.
68 din 24 noiembrie 202i, cu 7 voturi ,,pentru,,,gi 2 ,,ab!ineri,,.

La punctul 4 din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind Delegarea prin concesiune a gestiunii
activitdtii de colectare separatd si transportul separat al degeurilor municipale, inclusiv fractii colectate



Ja
separat, fira a aduce atingere fluxului de degeuri de echipamente electrice si electronice, baterii li
acumulatori, din judetul Arad, proiect gestionat de ADt-slGD Arad - Lor 1 - zoNA 3; Lor 2- zoNA 4,

avizarca Strategiei de contractare, a Studiului de fundamentare 9i a Documentatiei de atribuire pentru

delegarea gestiunii unor actlvitati componente ale serviciului de salubrizare in judelul Arad, LOT .l -
ZONA 3; LOT 2- ZONA 4, se supune spre aprobare si se aprobe Hotararea nr. 69 din 24 noiembrie
2021, in unanimitate.

La diverse d-l viceprimar isi exprimi nemullumirea in fata consilierilor pentru faptul ce cetetenii
din comuni il jicnesc zilnic pentru proiectul pflvind apa,pentru lemne cd sunt discriminali unii

ceteteni,care primesc desi nu sunt indreptd{ili iar allii nu ,pentru gunor ci nu este ridicat, pentru capele.
D-na consilier Petac Ribana Alina Giana, ii rdspunde ci aceasta se datoreaz5 lipsei de

comunicare intre primar si viceprimar,care ar trebui sd fie la curent cu tot ce hotareste ca sa nu fle pus
in situalii dificile in fata cetetenitor.

D-l viceprimar le spune d-lor consilieri cd nu a stiut ci existi organizat concurs pentru ocuparea
postului de inspector la Compartimentul urbanism,desi acesta este postat pe site-ul primiriei si al
ANFP Bucuregti gi cd trebuie scos la concurs postul de 9ef SVSU.

Si d-na consilier Scrob Ana se arate nemullumite de situaliile ardtate de viceprimar, vizavi de
apa si lemnele de care beneficiaze cetetenii acestei comune,la care s-a redus cantitatea, dar lemnele
se vdnd in continuare 

'trec cirutele cu lemne zilnic,de unde dacd nu mai existe material lemnos
suficient pentru ceti{eni.

D-na consilier Petac Ribana Alina Giana intreabi daci se respecti finalizarea proiectelor
prlvind apa si gradinita din Satu-Mic,d-l consilier Gondor Gheorghe pavel o asigurd ci termenele vor fi
respectate, atuncl cand este necesar vor fi prelungite.

Nemaifiind arte probreme pe ordinea de zi, d-na pregedinte murtumegte ceror prezenti pentru
participare gi declard lucrerile $edintei inchise.

PRE$EDtNTE DE gEDtNTA,

Scrob Ana

SECRETAR GENERAL,

Silvialercogan
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